
El futur de 
L'aparador del Vallès »» 

L'elevat volum de negoci i la satisfacció general 
dels expositors, un vuitanta per cent dels quals 
repeteix participació, distingeixen aquest certa-
men, que ocupa un lloc destacat a Catalunya. Però 
el canvi sovintejat de recinte firal fa esmerçar 
molts esforços organitzatius humans i recursos 
econòmics en l'habilitació de nous equipaments i 
espais. Per tant, el repte principal és aconseguir un 
recinte firal estable. El futur de "L'aparador del 
Vallès" passa per aquí. 

Premis a la Innovació 
Empresarial 

El president de la Generalitat, Jordi Pujol, lliurà, el 
dia 7 de maig, els Premis a la Innovació Empresa-
rial que concedí per setena vegada la comissió 
organitzadora de la Fira de l 'Ascensió. Les empre-
ses guardonades enguany són BOCREP i GRUP 
COALIMENT, de Granollers; ENVASES DEL 
VALLÈS, SA; de Llinars del Vallès; GÉNEROS 
DE PUNTO TORRAS, SA, de Caldes de Mont-
bui; i GIAVE, de les Franqueses del Vallès. 

Elisenda Cuquet 

Una Fira de 
qualitat 

Cada any volem donar a la Fira de 
l'Ascensió un caire que la pugui definir en 
el futur com un certamen de qualitat. Es 
tracta, senzillament, de seguir les pautes 
que marca el mercat. Avui la qualitat és 
norma bcisica per a qualsevol producte 
que vulgui ser competitiu i la Fira de 
l'Ascensió vol fer un pas més en aquesta 
edició per presentar el millor que hi ha al 
mercat. 
Aquest criteri, l'hem combinat, crec que 
molt encertadament, amb el de ser 
l'Aparador del Vallès, i a l'hora mostrar el 
que es fa a Catalunya i a l'àrea d'influència 
comarcial de Granollers. Aquesta última 
és una raó que al seu dia va impulsar les 
relacions amb el sud de França i la que ha 
facilitat la nostra presència a Perpinyà i la 
d'aquesta zona francesa a la nostra Fira. 
No podem afirmar que aquesta és la Fira 
de l'Ascensió definitiva, la que tindrem 
sempre, perquè seria una equivocació. De 
la mateixa manera que evolucionen els 
productes i els sistemes comercials, la 
Fira de l'Ascensió ha de viure en un estat 
de canvi permanent per mantenir aquest 
lloc priviliegiat que tenim dins les mani-
festacions econòmiques de Catalunya. 
Hi ha moltes peculiaritats que no perdrem 
mai perquè formen part de la manera de 
ser de Granollers: l'evolució constant i la 
iniciativa per fer nous plantejaments. 
La nostra comarca, sortosament, gaudeix 
d'una situació econòmica privilegiada si 
la comparem amb altres indrets. Tenim 
una bona mostra de cada un dels sectors 
econòmics i amb uns nivells que ens per-
meten organitzar la Fira de l'Ascensió 
amb unes garanties de participació tant 
d'expositors com de públic. Això ens per-
met mirar el futur amb optimisme. 

Bartomeu Bennàssar - Director de la 
Fira Multisectorial de l'Ascensió 
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